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Vragen van het statenlid N. Joosse, R. v, Hertum, K. vd Broeke, J. Oudeman (PvdA en CDA) ingevolge artikel 
44 reglement van orde

AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2020 nummer 93. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Steun voor culturele 
sector in Zeeland: 

 Vragen aan gedeputeerde staten  Antwoorden van gedeputeerde staten 

 (ingekomen 8 augustus 2020) 
 

  

1.  Verwachten Gedeputeerde Staten 
dat het Zeeuwse Stimuleringsfonds 
Cultuur voldoende is om de 
Zeeuwse culturele instellingen te on-
dersteunen? Graag een toelichting. 

1.  Het Zeeuws Stimuleringsfonds Cultuur 
kan de inkomstenderving sectorbreed 
niet compenseren. Dat is ook niet het 
doel. De specifieke contouren moeten 
nog worden vastgesteld. Onze voor-
naamste inzet is om de Zeeuwse cultu-
rele infrastructuur door de Corona-crisis 
heen te loodsen door nieuwe samen-
werking en verdienmodellen te stimule-
ren. Met de eerste inzet vanuit het fonds 
hebben wij voor een aantal dragende 
voorzieningen tijd gekocht, en hopen wij 
door samenwerking tussen partijen te 
stimuleren een keteneffect te bereiken. 
Echter, een groot aantal andere organi-
saties staan voor dezelfde opgave en 
hebben op dit moment geen zicht op 
steun. Terwijl de horeca en toerisme 
kunnen terugkijken op een enigszins 
herstel van inkomsten gedurende de zo-
mer, bevindt de culturele sector zich nog 
altijd in zwaar weer. Het herstel laat nog 
op zich wachten, waardoor er nog altijd 
beperkt  inkomsten zijn voor de organi-
saties. Wij verwachten dus dat aanvul-
lende ondersteuning nodig is en blijft. 
 

2.  De Rijksoverheid stelt € 300 miljoen 
in een noodfonds beschikbaar. Is dui-
delijk welke Zeeuwse 
instellingen door dit noodfonds on-
dersteund gaan worden? 

2.  Ja. Het gaat om het Watersnood- 
museum, Zeelandtheaters, het samen-
werkingsverband Zeeuwse filmtheaters 
(FiZi, Ledeltheater, ’t Beest, Cinema 
Middelburg), de Spot en de theater- 
onderdelen van ’t Beest en Ledeltheater. 
Daarnaast hebben Theaterproductiehuis 
Zeelandia en Vleeshal een ophoging ge-
kregen van hun bestaande meerjarige 
subsidie uit de Rijksfondsen. 
 

3.  Het CDA en de PvdA zijn bezorgd 
over het ondersteunen van de 
Zeeuwse culturele sector door het 
Rijk. Vinden Gedeputeerde Staten 
dat de regio’s voldoende of onvol-
doende worden gesteund op 
cultureel vlak? Graag een uitleg. 

3.  Wij zijn content met de extra steun in het 
kader van Corona. Op 21 augustus 
heeft minister Van Engelshoven een 
tweede steunpakket bekend gemaakt 
ten hoogte van € 482 mln. Hiervan is in 
ieder geval  € 150 mln. beschikbaar voor 
(gemeentelijke) culturele instellingen. 
Wij zien het pakket als erkenning van de 
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waarde van de culturele sector. De crite-
ria voor de ondersteuning van instellin-
gen en makers moeten nog uitgewerkt 
worden. Het is dus nog niet duidelijk 
welk deel in Zeeland landt. Aanvullend 
op dit steunpakket is in het kader van 
het BOFv-traject met de ministeries van 
BZK en Financiën ook een compensatie 
beschikbaar voor geleden corona-
schade. Het gaat hier voor Provincies 
om € 8 miljoen totaal voor de culturele 
sector. Daarnaast krijgen gemeenten 
een tegemoetkoming ter hoogte van 
€ 60 mln.  
 

4.  Gedeputeerde Staten hebben met 
verbijstering kennis genomen van het 
wegvallen van de subsidie voor The-
aterproductiehuis Zeelandia. Welke 
acties gaan Gedeputeerde Staten 
ondernemen naar aanleiding van dit 
bericht? 

4.  We hebben landelijk aandacht gevraagd 
voor de positie van de regio’s door sa-
men met 9 provincies een stuk te publi-
ceren in de Volkskrant (20 augustus 
20202) over de subsidietoekenningen 
van het Fonds Podiumkunsten die 
vooral in de Randstad beland zijn. Daar-
naast zijn verschillende leden van de 
Tweede Kamer benaderd en hebben wij 
de Minister uitgenodigd voor een werk-
bezoek aan Zeeland op 7 september jl. 
Wij zijn hoopvol dat bij Prinsjesdag in 
positieve zin uitsluitsel komt.  
 

5.  Zien Gedeputeerde Staten aanvul-
lende noodzaak en mogelijkheden 
om de Zeeuwse culturele 
sector extra te ondersteunen in deze 
periode? Zo ja, welke? 

5.  Zoals aangegeven onder 1 zal extra  
ondersteuning nodig blijven. Wij willen 
hier via het Zeeuws stimuleringsfonds 
Cultuur invulling aan geven, samen met 
de Zeeuwse gemeenten en het bedrijfs-
leven. Het nu nog beschikbare provinci-
ale budget is beperkt doordat de midde-
len grotendeels zijn ingezet voor de mat-
ching van het eerste Rijkssteunpakket.  

 
 
 
 
 
Namens de fractie van: PvdA en CDA, 
 
 
N. Joosse, R. v, Hertum, K. vd Broeke, J. Oudeman. 

 
MIDDELBURG, 8 september 2020 
 
Gedeputeerde Staten, 
 
Drs. J.M.M. Polman 
A.W. Smit. 

 


